
 

Høring - Endring av skolestruktur og stedsvalg 

Innspill fra Stiftelsen Krødsheradhallen 

 

For Stiftelsen Krødsheradhallen er det viktig at Krødsheradhallens drift blir sikret gjennom en 

bindende økonomisk avtale som sikrer støtte/bidrag i uoverskuelig fremtid. Krødsheradhallen er helt 

avhengig av kommunens bidrag. I 2020 sto Krødsherad kommune for nær 84 % av leieinntektene. 

Vedtaket som nå er gjort sikrer videre inntekter, men vi føler oss ikke trygge på at dette ikke vil bli 

kuttet i fremtidige budsjetter av fremtidige kommunestyrer. Vi ser for oss at dette kan bli en utgift 

det er lett å kutte i når det f.eks. settes opp mot kutt av kommunale stillinger. 

 

Samfunnshuset på Krøderen fungerer i dag som Krødsherads storstue. Vi håper kommunen tenker 

fremtidsrettet og ønsker å være med på å utvikle Krødsheradhallen slik at den kan overta 

samfunnshusets rolle i nær fremtid. Hvilke langsiktige tanker har kommunen når de ser for seg 

Krødsheradhallen som kommunens forsamlingslokale? Og hvor mye kan kommunen bidra med til en 

slik oppgradering etter at skolesaken er avsluttet?  

 

Vi ser for oss at Krødsheradhallen kan fungere som et sted der skolen kan ha store arrangementer 

og/eller vise frem større forestillinger. Vi setter likevel spørsmålstegn ved hvor aktuelt dette vil være 

dersom kommunen ender opp med én skole på Noresund. 

 

Styret i Stiftelsen Krødsheradhallen vil understreke at det er ledig kapasitet i Krødsheradhallen. Vi 

opplever ikke overbelegg og alle som ønsket tid i hallen har fått tid. De siste årene har det vært rom 

for utleie av Krødsheradhallen til idrettslag både i Ringerike, Sigdal og Modum. 

 

En liten idrettshall eller gymsal på Noresund vil bli en direkte konkurrent til Krødsheradhallen.  Dette 

kan gå utover Krødsheradhallens leieinntekter. Hvis Krødsherad idrettslag også vil benytte hallen på 

Noresund, kan det medføre reduserte leieinntekter også fra idrettslaget. 




